

Title (en)  
Watch strap element with a calendar.

Title (de)  
Uhrenarmbandglied mit Kalenderangaben.

Title (fr)  
Élément de bracelet-montre avec calendrier.

Publication  
**EP 0101413 A1 19840222 (DE)**

Application  
**EP 83810354 A 19830811**

Priority  
CH 479782 A 19820811

Abstract (en)  
The digits (1) corresponding to the days of the months are printed on a plate (12) which is slidingly arranged under the cover (3) of a watch bracelet fastener (3, 8, 10) foldable in three parts. The cover (3) exhibits a rectangular cutting (15) through which it is possible to see at any time seven lines of digits (1). On the left edge of the opening (15) are printed the days (2) of the week. A catch device comprised of notches (16), of the plate (12) and of a small shim (18) retains the plate (12) in the set position. Since it is possible to set the digit "1" of the plate (12) vis-à-vis to the name of each weekday owing to an appropriate displacement, the calendar inserted in the bracelet fastener may at any time indicate the days of the current month vis-à-vis to the corresponding names of the weekdays.

Abstract (de)  
Die den Monatsdaten entsprechenden Zahlen (1) sind auf einer Platte (12) abgedruckt, die unter dem Deckel (3) eines dreiteiligen zusammenklappbaren Uhrenarmbandverschlusses (3, 8, 10) verschiebbar angeordnet ist. Der Deckel (3) weist einen rechteckigen Ausschnitt (15) auf, in welchem jeweils sieben Reihen von den Zahlen (1) sichtbar sind. Am linken Rand des Ausschnitts (15) sind die Wochentagbezeichnungen (2) abgedruckt. Eine aus Kerben (16) der Platte (12) und einem Klötzchen (18) bestehende Rastvorrichtung hält die Platte (12) in der jeweils eingestellten Lage fest. Da die Zahl "1" der Platte (12) gegenüber jede Wochentagbezeichnung (2) durch eine geeignete Verschiebung dieser Platte einstellbar ist, kann der in den Armbandverschluß eingebaute Kalender die Daten des laufenden Monats gegenüber den entsprechenden Wochentagbezeichnungen jederzeit anzeigen.

IPC 1-7  
**A44C 5/00**; G09D 3/04; G04B 47/00

IPC 8 full level  
**A44C 5/00** (2006.01); **G04B 47/00** (2006.01); **G09D 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A44C 5/0015** (2013.01); **G04B 47/003** (2013.01); **G09D 3/04** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3619923 A 19711116 - BRUNER MATES A
- DE 7045091 U 19710311
- US 3474558 A 19691028 - HUBER ROY LEE
- US 3585744 A 19710622 - ARNONE MICHAEL P
- US 3736681 A 19730605 - CHANG S, et al
- US 2559211 A 19510703 - MATES BRUNENGRABER
- US 1985835 A 19341225 - EUGEN PRESTINARI

Cited by  
DE3432683A1; WO8602763A1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0101413 A1 19840222**; WO 8400674 A1 19840301

DOCDB simple family (application)  
**EP 83810354 A 19830811**; CH 8300096 W 19830811